
Jong N-VA Kempen ondervroeg in juni 2009 de Kempense jeugd en gemeente-
besturen over fuifzalen in de regio. Van tweederde van de gemeenten kregen we

één of meerdere antwoorden. Uit de bevraging blijkt dat slechts 50% van de
Kempense jongeren tevreden is over de fuifzalen in hun gemeente. Daarbij vinden
bijna alle jongeren (90%) dat de infrastructuur niet voldoende aangepast is. Wat ook
opvalt is dat in een derde van de Kempense gemeenten alle zalen in private handen
zijn, met vaak te hoge huurprijzen voor de jeugd tot gevolg. 

HALLO RETIE?
Deze enquête
werd ook naar
Retie gestuurd
maar niet
beantwoord.
In Retie is er
nochtans nood
aan een duide-
lijke structuur
op het vlak van
fuiven. De laat-
ste jaren zijn er
al een paar suc-
cesvolle evene-
menten opge-
start en dit steeds in samenwerking met de gemeente. Vele verenigingen merken
echter hoe moeilijk het is om een succesvolle fuif organiseren. Er zijn de alsmaar stij-
gende prijzen, maar ook de gemeente biedt te weinig steun aan de organiserende
verenigingen. 
Zo kun je in Retie niet rekenen op bijkomende steunmaatregelen zoals een fuifkit,
dranghekken, mobiel toilet, enzovoort. Ook het verplichte systeem van wisselbe-
kers werd in een recente online enquête door maar liefst 73% van de bezoekers
negatief beoordeeld.

Thomas Wynants  

Bij de verkiezingen van juni 2009
werd de N-VA in de Kempen stevig
op de kaart gezet. De N-VA werd op
slag de tweede grootste partij van het
arrondissement Turnhout en verbaas-
de met ruim 17 % van de stemmen
voor- en tegenstander. In het kanton
Arendonk haalden we bijna 21,5 % en
in de provincie Antwerpen zijn alleen
CD&V en het Vlaams Belang groter.
Maar dat is niet het belangrijkste.
Belangrijker is dat we vanuit onze
regio voortaan kunnen rekenen op
twee Vlaamse volksvertegenwoordi-
gers:  Vera Celis en Kris van Dijck.
Kris, die eveneens burgemeester is
van Dessel,  begint aan zijn vierde
legislatuur en krijgt voor het eerst een
partijgenote uit de streek als collega.
Hij is opnieuw fractievoorzitter, net
zoals in 2005 en 2006. Zo blijft hij in
Brussel een belangrijke rol spelen
voor de Kempen. Vera Celis is dan
weer nieuw. Je leest meer over haar
verder in dit magazine.
Zowel Vera als Kris zetelen in het
Vlaams Parlement om er de belangen
van de Kempenaars en alle
Vlamingen te verdedigen. Dit doen ze
vanuit het gedachtegoed waar de par-
tij voor staat: Vlaams-nationalistisch.
Wij durven die term gebruiken, want
hij zegt veel: het algemeen belang,

sociaal, respect-
vol voor milieu,
l e e f o m g e v i n g ,
taal en cultuur. 

Bruno Peeters
Voorzitter N-VA
Kempen

bruno.peeters@n-va.be

De N-VA 
staat er!
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Slechts helft van de Kempense 
jongeren tevreden over fuifzalen

V.U. Bruno Peeters
J. Embrechtsstraat 12
2360 Oud-Turnhout
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Karen Jacobs stelt zich graag aan jullie voor.
Deze 25-jarige moeder van 2 kinderen engageert

zich om een aanspreekpunt te worden voor de 
N-VA Retie. “Toen ik begin dit jaar op zoek ging
naar de N-VA in onze gemeente, kwam ik tot vast-
stelling dat het in Retie nogal stil was rond onze par-
tij. Tijd om daar verandering in te brengen, dacht ik.
Ik sloot me aan bij het arrondissementeel bestuur
van de N-VA Kempen, om samen met een hecht
team de N-VA in Retie een nieuw elan te geven”,
aldus Karen.

Een eerste stap is dit huis-aan-huis-
blaadje dat enkele keren per jaar zal
worden verspreid. Inwoners van Retie
die interesse hebben in wat we doen en
waar we voor staan, of die willen mee-
werken, kunnen contact opnemen via
NVA-Retie@live.be.

Karen Jacobs
Arrondissementeel bestuurslid N-VA
Kempen

Thomas Wynants is 24 jaar en studeert voor
onderwijzer aan de Katholieke Hogeschool

Kempen. Hij is actief in de voetbalclub KSK
Branddonk, als trainer en als bestuurslid. Maar
Thomas wil ook op de hoogte blijven van wat er
leeft in zijn gemeente en daar ook een bijdrage aan

leveren. Hij legt uit: “Dit wil ik doen via
de N-VA, waarvan ik al sinds 2002 lid
ben. Ik geloof sterk in een positief 
N-VA-project in Retie. Ik ga me hier-
voor dan ook extra inzetten, zodat Retie
een actieve en bruisende gemeente
wordt.”

Thomas Wynants
OCMW-raadslid 
thomas.wynants@n-va.be

Danny Verwaest blijft niet bij de pakken zitten.
Als vrachtwagenchauffeur had hij zijn droomjob te
pakken, maar door een progressieve spierziekte was
hij verplicht die passie op te geven. Toch liet hij zijn
schouders niet hangen. Hij schoolde zich om en
ging aan de slag als administratief bediende. Met
dezelfde mentaliteit wil hij nu meehelpen aan de

verdere opbouw van de N-VA Retie. “Mijn eerste
doel is om samen met de rest
van het team van de N-VA
Retie een aanspreekpunt te
worden voor mensen die iets
kwijt willen over hun
gemeente of die de 
N-VA in Retie willen komen
versterken.

Danny Verwaest
danny.verwaest@n-va.be

Het team van N-VA Retie
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De Kempen stuurt ook Vera Celis 
naar het Vlaams Parlement

Een mens draagt soms kiemen in zich, die plots
kunnen uitbreken. Dat overkwam mij in 2004. Voor

zover ik me kan herinneren, heb ik me altijd bijzonder
sterk Vlaming gevoeld. Waarschijnlijk is dat niet echt
verwonderlijk, mijn ouders hebben me zo opgevoed.
Na een jarenlang lidmaatschap van de VU, nadien nog
even ID-21, ben ik zeer bewust lid geworden van de 
N-VA.

In 2004 kwamen alle N-VA-leden uit de gemeente
samen om met elkaar kennis te maken en om na te
gaan of er een kern gevormd kon worden. Ik ging eens
luisteren en kijken wie de leden waren in Geel. Een
keerpunt in mijn leven: eer ik goed en wel terug thuis
was, was ik penningmeester! Enkele maanden later
werd ik gevraagd om ad interim secretaris te worden
van ons arrondissement Turnhout. Met bijzonder veel
enthousiasme heb ik dat aanvaard. Ik kreeg de kans de
leden van de verschillende afdelingen te leren kennen
en ik werd lid van de partijraad.

In 2007 werd ik tijdens de arrondissementsverkiezin-
gen opnieuw als secretaris verkozen.

Omdat ik een mooi resultaat behaald had bij de fede-
rale verkiezingen van 2007, mocht ik de 4de effectieve
plaats bekleden op de lijst van de N-VA voor de
Vlaamse verkiezingen op 7 juni 2009. Dat was een
schot in de roos: met 4 592 voorkeurstemmen kon ik
een zitje behalen! Aan alle kiezers nogmaals dankje-
wel!

Mijn leven veranderde vanaf 8 juni 2009:  voor min-
stens 5 jaar zei ik vaarwel tegen mijn carrière als lera-
res. Ik gaf al meer dan 28 jaar les en heb dat met bij-
zonder veel enthousiasme gedaan. Geen enkele dag
ben ik met tegenzin gaan werken. Jonge mensen
mogen begeleiden naar hun volwassenheid is voor mij
één van de mooiste dingen die er bestaan. De laatste
jaren mocht ik mijn ervaring doorgeven aan nieuwe
leerkrachten: mentor zijn en mijn enthousiasme probe-
ren door te geven, werd een bijkomende taak in het
onderwijs.

Mijn jarenlange ervaring neem ik nu mee naar het
Vlaams Parlement. Het spreekt vanzelf dat de com-
missie “Onderwijs” mijn voorkeur geniet, maar ook
gezondheid en welzijn, mobiliteit, economie en werk

vind ik bijzonder
interessante thema’s. 
Onze fractie bestaat
momenteel uit 16
mensen. Samen met

Kris Van Dijck vertegenwoordigen we de mensen uit
de Kempen. Ik ga me bijzonder inspannen om onze
regio verder te ontwikkelen in al haar facetten, ook al
haalt ze zelfs naar Europese normen reeds een hoog
niveau. Grote uitdagingen komen op ons af, we moe-
ten onze plaats binnen Vlaanderen en Europa kunnen
behouden en nog verder verstevigen. Ik zal niet nala-
ten waar nodig mijn steentje bij te dragen!

Een van mijn eerste taken zal de ontwikkeling van een
website zijn, met daarop teksten, vorderingen, vragen,
mogelijke oplossingen, kortom: mijn parlementair
werk. Op 7 juni kreeg ik van de kiezer een mandaat.
Het is niet meer dan normaal dat die kiezer op de
hoogte kan blijven van mijn werk. Ikzelf heb er alvast
bijzonder veel zin in!

Vera Celis
Vlaams Parlement

Ik ga me bijzonder inspannen om
onze regio verder te ontwikkelen

in al haar facetten.
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Terugsturen naar: N-VA, Liefdadigheidsstraat 39 in 1210 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10

E: info@n-va.be   www.n-va.be

J A ,  D E  N - V A  S P R E E K T  M E  A A N

NAAM EN VOORNAAM:

STRAAT:

POSTCODE: GEMEENTE:

TEL: E-POST: GEBOORTEDATUM:       /       /

Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie.

Ik wens het N-VA-programma te ontvangen.
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Wilt u mee Vlaanderen vormgeven? 

Het N-VA-lidmaatschap biedt u de kans op een open én directe dialoog met de partij.

Elk N-VA-engagement maakt het ons mogelijk om verder te bouwen aan een
onafhankelijk Vlaanderen en een sociale, democratische en rechtvaardige samen-
leving.

Lid worden is eenvoudig. Vul uw persoonsgegevens in op de terugstuurbon of
stuur ons een elektronisch bericht via info@n-va.be.

Geert Bourgeois: 

Vlaanderen zet in op inburgering

“Tienduizenden illegalen zullen de komende maanden worden geregulariseerd. Die collec-
tieve regularisatie is er gekomen onder druk van de Franstalige partijen. Open Vld en
CD&V slikten het dictaat. Vlaanderen moet opdraaien voor de hoge kosten. De N-VA zal
elke geregulariseerde nieuwkomer echter wijzen op zijn rechten én plichten. Het inburge-
ringsbeleid moet aangescherpt worden en zal nog meer nadruk leggen op Nederlandse taal-
lessen. Want zonder een goede kennis van het Nederlands is inburgering niet mogelijk.”

�

Philippe Muyters: 

Vlaamse spaarzaamheid versus Belgisch wanbeleid

“De Vlaamse regering doet het wél zoals het hoort. Vlaanderen zal
besparen om tegen 2011 een begrotingsevenwicht te bereiken, zoals
afgesproken in het Vlaams regeerakkoord. Daardoor zal er over

twee jaar opnieuw beleidsruimte zijn voor een positief Vlaams
beleid. De andere overheden slagen er niet in om de tering naar de

nering te zetten. De federale regering-Van Rompuy (mét CD&V
en Open Vld) gaat voor 2010 en 2011 zelfs 50 miljard euro in het
rood. Maar de N-VA voelt er niets voor om overschotten te
boeken die andermans begrotingsputten dienen af te dekken.”

De N-VA staat stevig mee aan het roer van Vlaanderen en kiest voor ervaring en kwaliteit in de minister-
ambten. Met Geert Bourgeois als viceminister-president van de Vlaamse Regering én Vlaams minister
bevoegd voor Bestuurszaken, Binnenlands bestuur, Inburgering, Toerisme en de Vlaamse Rand. En met
Philippe Muyters als Vlaams minister bevoegd voor Begroting en Financiën, Ruimtelijke Ordening,
Werk en Sport.
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